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Protokół Nr III/2014 

z III  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 grudnia  2014 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

Na sali obrad brak radnego Karola Lenarta, Łukasza Orłowskiego i Sylwestra Kacprzaka. 

 Ad. 1. Otwarcie obrad II  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył III  sesję  

i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził , iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Panu Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad III sesji  : 

 

1. Otwarcie obrad III sesji i stwierdzenie qorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2015, 

b) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Stryków na rok 2015, 

c) w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie . 

     6 .Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków 

na lata 2015-2022,   

b) w sprawie uchwalenia budżetu na 2015 rok: 

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza 

Strykowa, 

  przedstawienie opinii Komisji Budżet i Mienia Komunalnego RM w Strykowie do 

projektu budżetu Gminy Stryków  na 2015 rok, 

  przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  budżetu 

Gminy Stryków na 2015 rok, 

  jawna debata budżetowa, 
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 głosowanie nad projektem uchwały budżetowej, 

7. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie zmian budżetu  i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 

rok, 

b) w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej  na  lata 2014 -  

2022, 

c) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2014, 

d) zmieniającej uchwałę Nr XIV/98/2011 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

28 września 2011 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych 

należności, 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w obrębie S-2 

miasta Strykowa,  stanowiącej własność Gminy Stryków, 

g) w sprawie zaopiniowania propozycji planu aglomeracji ,, Stryków ˮ, 

h) w sprawie zaliczenia drogi w Sosnowcu Pieńkach do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenia jej przebiegu na terenie gminy Stryków, 

i) w sprawie przystąpienia Gminy Stryków do Porozumienia 

międzygminnego z dnia 30 maja 2014 r. dotyczącego wprowadzenia 

specjalnej zintegrowanej oferty taryfowej Wspólny Bilet Aglomeracyjny, 

j) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza . 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

11. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad III sesji : 12 głosów za bez głosów przeciwnych i  0  

głosów  wstrzymujących się 

 

Ad. 4  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący rady zgłosił do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków następujących 

radnych: 

1) Panią Annę Ślęzak, 

2) Pana Damiana Drzewieckiego,  

3) Pana Dariusza Dziewulskiego.  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków  : 12 głosów za bez głosów 

przeciwnych i  0  głosów  wstrzymujących się 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2015, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Stryków na rok 2015, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał skąd wzięła się kwota 220.000 zł na dotację? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że jest to kwota 

zabezpieczona w budżecie gminy na 2015 rok, wyliczona na podstawie kosztów  

ponoszonych na remonty w latach ubiegłych. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 Ad. 6 .Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków 

na lata 2015-2022,   

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) w sprawie uchwalenia budżetu na 2015 rok: 

 

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza 

Strykowa, 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przed uchwaleniem budżetu gminy Stryków 

na rok 2015 dokonał wprowadzenia i przedstawił największe pozycje w dochodach budżetu 

na 2015 rok i największe wydatki  budżetu na 2015 rok. 

Dochody oszacowane zostały w wysokości 59.206.010,00 zł, w tym: 

- podatek od nieruchomości – 25.982.613,00 zł – 43,9%, 

- udziały w podatkach państwowych – 11.027.335,00 zł – 18,6%, 

- subwencja oświatowa – 9.864.079,00 zł – 16,7%, 

- dochody majątkowe – 4.366.350,00 zł – 7,4% 

 (głównie dotacje ze Starostwa Powiatu Zgierskiego – 2.700.000,00 zł i sprzedaż majątku 

gminy – 1.020.000,00 zł  oraz refundacja wcześniej poniesionych wydatków na projekty 

współfinansowane z budżetu Unii Europejskiej -  606.350,00 zł), 

- dotacje na zadania zlecone oraz dofinansowanie zadań własnych gminy – 3.568.965,00 zł – 

6,0%. 

Wydatki oszacowane zostały na poziomie 65.689.617,26 zł , w tym:  

wydatki bieżące – 46.054.866,52 zł – 70,1%, z tego: 

- oświata i wychowanie – 20.500.371,07 zł – 44,5% 

- pomoc społeczna – 5.724.823,00 zł – 8,7% 

- gospodarka komunalna i ochrona środowiska  - 5.387.337,88 zł – 8,2% 

- utrzymanie organów gminy wraz z utrzymaniem urzędu –  

  5.680.000,00 zł – 8,6% 

- kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 1.906.401,28 zł – 4,1% 

-„ janosikowe ” – 2.204.080,00 zł – 4,8% 

     2) wydatki majątkowe – 19.634.750,74 zł – 29,9%, w tym: 

         - budowa i modernizacja dróg – 14.139.056,24 zł 

         - budownictwo mieszkaniowe – 1.424.500,00 zł 

         - ochrona środowiska i gospodarka komunalna – 3.327.767,88 zł  

      3) deficyt budżetu (planowane wydatki nie znajdują pokrycia w szacowanych dochodach) 

– 6.483.607,26 zł, 

      4) spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań długoterminowych – 2.201.501,58 zł, 

      5) przychody na finansowanie deficytu i spłatę zobowiązań – 8.685.108,84 zł w tym: 

           - kredyty i pożyczki długoterminowe – 7.516.608,84 zł, 

           - wolne środki z 2013 roku – 1.168.500,00 zł. 

Najistotniejszym wydatkiem w zaplanowanym budżecie są dwa projekty budowy dróg, które 

obejmują znaczną część gminy , a które jednocześnie mają dofinansowanie z budżetu 

państwa. 

Burmistrz Strykowa podziękował radnym za wkład pracy w Komisjach opiniujących projekt 

budżetu na  2015 rok i wyraził nadzieję , że założenia budżetu na 2015 rok zostaną w pełni 

zrealizowane. 

  przedstawienie opinii Komisji Budżet i Mienia Komunalnego RM w Strykowie 

do projektu budżetu Gminy Stryków  na 2015 rok, 

 

Pani Anna Ślęzak przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Rady 

Miejskiej w Strykowie przedstawiła pozytywną opinię, którą  Komisja wydała na 

posiedzeniu w dniu 15 grudnia 2014 r. w składzie poszerzonym o przewodniczących 

pozostałych merytorycznych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie do projektu budżetu 

Gminy Stryków  na 2015 rok. 

 

  przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  

budżetu Gminy Stryków na 2015 rok, 
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Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odczytała Uchwałę Nr I/189/2014 z dnia 2 

grudnia 2014 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie 

opinii dot. projektu budżetu Gminy Stryków na 2015 rok. 

 

  jawna debata budżetowa, 

W debacie nad projektem budżetu głos zabrali: 

Radny Andrzej Pożarlik: 

mówił, że na Komisji Oświaty podczas omawiania projektu budżetu na 2015 rok padły słowa 

na temat środków na projekt budowy domu kultury w Strykowie. Jestem za tym żeby nie 

wycofywać tych pieniędzy , natomiast zgłaszam propozycję do rozpatrzenia przez radę , aby 

na forum internetowym,  na stronie internetowej miasta zrobić  sondaż na temat miejsca 

budowy domu kultury, z tym żeby nie było to – czy jesteś za wybudowaniem domu kultury na 

Placu Łukasińskiego , tylko żeby przedstawić argumenty, które świadczą  o tym żeby ten dom 

kultury powstał - łącznie z wizualizacją, łącznie  z zapewnieniem , że będzie to dom kultury 

funkcjonalny , zabezpieczający wszystkie potrzeby. Uważam, że pozostawienie tego placu 

odkrytego  nie będzie dobrą wizytówką dla miasta. Zastawianie się faktem, że nie ma miejsc 

parkingowych jest absurdem, bo łódzkie teatry też nie mają miejsc parkingowych. My mamy 

takie miejsca parkingowe, chociażby parking przy Urzędzie. W związku z tym jeżeliby to 

miejsce nie uzyskało akceptacji trzeba będzie zastanowić się nad nowym miejscem, nad  

nową lokalizacją. 

Stawiam wniosek przy okazji tego budżetu , aby taka konsultacja społeczna się odbyła.  

Radny Andrzej Janeczko : 

mówił o tym , że dom kultury powinien powstać jak najszybciej, natomiast argumentacja , że 

teatry łódzkie nie mają parkingów jest nie na miejscu, ponieważ powstawały one tam gdzie w 

tamtych czasach mogły powstać  nawet  w ciasnych kamienicach, gdzie były wolne miejsca. 

Powinien być naczelny architekt miasta , który nam powie w jaki sposób i gdzie budować. 

Głosowanie w Internecie jak ma wyglądać miasto  nie do końca jest dobre. Należy spokojnie 

pochylić się nad tym tematem i przemyśleć koncepcję budowy domu kultury w tym miejscu. 

Radny Bogdan Walczak: 

mówił , że na komisji oświaty nikt nie głosował takiego wniosku aby tą inwestycję przekładać 

w jakiś sposób lub  usuwać .Budować tylko rozsądnie. Dawałem przykład inwestycji takiej 

jak przedszkole czy targowisko, które takim tokiem myślenia zostały wybudowane , bo trzeba 

szybko zrobić,  a jakie będą efekty tego nikt nie  rozważał. Podzielając pogląd kolegi 

Janeczko uważam, że konsultacje można przeprowadzać ale nie w takiej sprawie. Mówiliśmy 

o tym żeby zorganizować spotkanie przede wszystkim z architektem, z mieszkańcami i z 

ludźmi, którzy mają pojęcie o tym jakie jest zapotrzebowanie mieszkańców, czyli ci co 

pracują w tym domu kultury, ich nie można pominąć. 

Budowa nowego  na miejscu starego domu kultury  będzie niewypałem, ze skutkiem takim 

jak inne inwestycje. Jak chcecie na tych paruset metrach pobudować coś co ma służyć 

kolejnym pokoleniom i być na miarę  XXI wieku? Musi to być teren otwarty, duży z 

parkingami. Już teraz centrum Strykowa jest ciasne. Trzeba wdrożyć politykę pozyskiwania 

terenów na inwestycje czego u nas niestety nie ma. Już w 2010 roku na sesji w domu kultury 

była o tym mowa aby pozyskiwać i gromadzić tereny , które można wykorzystać również w 

sposób zamienny. Dałem przykład przedszkola, które wybudowano bo obiecano 

mieszkańcom, ale byle jak i byle gdzie. To po co teraz robić filię przedszkola w tym 

drewnianym budynku – mówił Pan o tym na zebraniu w Strykowie Panie Burmistrzu.     

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa: 

mówił , że w tej chwili dyskutujemy nad czymś, a dokładnie nie wiemy nad czym. Nie ma 

jeszcze konkretnej koncepcji, nie ma materiału do dyskusji, nie wiemy co to ma być i jak 
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wyglądać a już odnosimy się negatywnie. Pan Walczak mówi, że tam się nic nie zmieści. 

Taką koncepcję przedstawił nam niedawno architekt miasta Łodzi po konsultacji z tymi 

którzy korzystają z tego domu kultury i będą korzystać, że to aktualne miejsce będzie 

najlepsze. Przeprowadzimy konsultacje społeczne i zapytamy w którym miejscu. 

Jeśli chodzi o te wcześniejsze uwagi co do przedszkola, jeżeli mówiąc o kolejnym 

przedszkolu wskazałem miejsce przy ul. Targowej – Wczasowej, bo według mnie jest to 

dobre miejsce to nie znaczy, że już mamy tam budować .Przedstawiłem to w celu dyskusji na 

ten temat. Po to jesteśmy żeby prezentować swój pogląd.  

Zanim rozpoczniemy cokolwiek, sugestia fachowców  jest taka , że ogłaszamy konkurs, 

powołana zostaje komisja składająca się szczególnie  z zainteresowanych tym tematem czyli  

radnych i architektów w celu oceny samego projektu, który projekt najbardziej będzie 

odpowiadał naszym potrzebom, ale najpierw musimy określić nasze potrzeby co my chcemy.  

Wyjazdy np. taki jak  do Grodziska, są po to abyśmy zobaczyli jak funkcjonują takie obiekty , 

jak spełniają oczekiwania mieszkańców. Podobają nam się piękne sale widowiskowo-

sportowe ale po rocznym okresie użytkowania szef takiego obiektu już widzi mankamenty w 

zastosowanych rozwiązaniach np. wentylacji czy szerokości boisk. Myślę , że wrócimy do 

takiej dyskusji na komisji oświaty, ale nie na zasadzie kłótni i negacji pomysłu, tylko 

szukania najlepszych rozwiązań. Po pierwsze znaleźć miejsce , po drugie znaleźć coś co 

chcielibyśmy aby zostało zrealizowane. 

Radny Krzysztof Bandurowicz: 

mówił o tym , że wiedząc o takiej koncepcji budowy domu kultury w Strykowie zadał pytanie 

odnośnie lokalizacji domu kultury kilkunastu osobom, czy rzeczywiście chcą aby był on w 

tym miejscu co obecny. Tylko jedna osoba była ,, za ˮ. Większość osób używała stwierdzenia 

,,to jest chore ˮ , ,, nieporozumienie ˮ.  Gmina sprzedaje swoje mienie komunalne więc może 

również i kupić  nawet od osób prywatnych na cel budowy domu kultury. Jeżeli zostawimy 

teraz w budżecie tę kwotę to mija się to z celem nie mając lokalizacji. Inny będzie projekt 

domu kultury w obecnym miejscu i inny będzie   w jakiejkolwiek innej lokalizacji. 

Czy my musimy za wszelką cenę w tej kadencji wybudować ten dom kultury, żebyśmy mogli 

wypinać pierś i mówić, że to za naszej kadencji właśnie powstał? Obecny dom kultury w tym 

miejscu funkcjonuje kilkadziesiąt lat. Miejmy świadomość , że nowy dom kultury budujemy 

też na kolejne kilkadziesiąt lat. Przyjmijmy, że powstanie w roku 2020. Czy jest sens 

wybudować coś co po latach okaże się pomyłką. Powinniśmy się nad tym zastanowić, są 

wśród nas głosy prawie większości, żebyśmy przedyskutowali ten temat. Tylko pytanie teraz: 

czy zachować tą pozycję w budżecie  czy nie? Jeżeli zachować to na wykonanie projektu , ale 

jakiego projektu jak nie mamy lokalizacji? 

Radny podał klika lokalizacji zaznaczając , że nie wie czy tam można budować taki obiekt: 

np. ul. Sowińskiego- nie aktualny – pod budownictwo wysokie, ul. Targowa – wczasowa – 

przekazano dla TBS -nieaktualna, boisko przy szkole podstawowej nr 1 – za budynkiem 

szkolnym jest boisko od ul. Żeromskiego- powierzchnia jest dużo większa, ul. Ozorkowska , 

osiedle Kopernika. 

Radna Anna Ślęzak: 

mówiła, że na komisjach nie było mowy o tym , żeby wyrzucić tę kwotę na projekt domu 

kultury z budżetu  a raptem okazuje się , że ta kwota jest niepotrzebna. Uważam, że  skoro 

jest wprowadzona do budżetu to wcale nie musimy z niej korzystać w 2015 roku, jeżeli 

uznamy , że nie zlecamy takiego projektu to jest wiele innych inwestycji, na które możemy 

przeznaczyć te środki. Jest to przedwczesna dyskusja. Konsultacja jest celowa nie koniecznie 

internetowa, aby społeczeństwo miało możliwość decydowania. Proszę nie ruszać tej kwoty z 

budżetu, będzie  czas na dyskusję. 
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Radny Łukasz Orłowski:  

mówił o tym , żeby zostawić tę kwotę. Należy zastanowić się co chcemy i wtedy dyskutować. 

Można zaprosić studentów Politechniki  aby wykonali nam wizualizację. Tam gdzie szkoła nr 

1 też nie jest dobry teren aby stawiać dom kultury. Konsultacje społeczne określą nasze 

potrzeby. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił: 

miło mi , że wywołałem taką dyskusję, ale chodziło mi o to aby przeprowadzić konsultacje, a 

nie żeby dzisiaj dyskutować jak ma wyglądać dom kultury. Jak przyjdzie pora tak jak 

powiedział Burmistrz określimy wtedy co chcemy. 

Radny Damian Drzewiecki: 

mówił  o tym , że dom kultury to nie jest jedyny wydatek w tym budżecie, a dyskusję należy 

przenieść na inny czas. Jestem za tym żeby te pieniądze zachować. Jeśli chodzi o parkingi 

mając na uwadze Łódź, to w Łodzi można dojechać komunikacją miejską pod sam teatr  i tam 

parkingi nie są tak potrzebne jak tutaj w Strykowie. Nie umiem dzisiaj powiedzieć czy 

dobrym miejscem jest to obecne. Trzeba to na spokojnie przedyskutować, zebrać wszystkie za 

i przeciw i wtedy będziemy mieć pełny obraz. Jestem natomiast za tym aby dom kultury w tej 

kadencji powstał. 

W budżecie są środki na termomodernizację budynków użyteczności publicznej, czy w 

związku z tym planowana jest termomodernizacja ośrodków zdrowia np.  ośrodka zdrowia w 

Bratoszewicach? Poprawiłoby to funkcjonowanie jak również wygląd budynku. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa: 

mówił, że jesteśmy związani z Łodzią i gminami ościennymi związkiem, dla którego w 

programowaniu środków unijnych jest zagwarantowana kwota 800 milionów złotych na 

projekty szczególne. Gmina Stryków złożyła dwa projekty : pierwszy dotyczył 

zagospodarowania terenów rekreacyjnych w mieście łącznie z budową zbiornika  

retencyjnego – niestety ministerstwo stwierdziło, że środki unijne na budowę zbiorników 

retencyjnych otrzymają gminy, gdzie występuje zagrożenie powodziowe , u nas takie 

zagrożenie nie występuje. W związku z tym chcemy włączyć uchwałą następną , którą będę 

proponował, a mianowicie rozbudowę oczyszczalni ścieków w Strykowie lub budowę 

oczyszczalni ścieków w Bratoszewicach. Drugi projekt to termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej, gdzie również mamy zagwarantowana kwotę. W pierwszej 

kolejności będą to szkoły z tym , że środki te zagwarantowane są na cały okres 

programowania , mogą znaleźć się w roku 2015 lub w latach następnych. Jest to około 12 

milionów zł. Ośrodki zdrowia będą dalszym tematem. 

Nie ma tego w budżecie ponieważ są to środki unijne. 

Radny Andrzej Janeczko : 

mówił, że w społeczeństwie rozwiniętym kultura to ważna sprawa. Jestem za tym aby dom 

kultury powstał. Zgadzam się, że konsultacje powinny odbyć się jak najwcześniej .Pieniądze 

powinny zostać w budżecie. Jak wiecie państwo jesteśmy opozycją czyli jesteśmy ludźmi, 

którzy nie są z komitetu Pana Burmistrza. Posiedzenia  rady to forum gdzie możemy wyrażać 

nasze sądy , że z czymś się nie zgadzamy. Nie robimy nikomu na przekór, tylko wyrażamy 

inne zdanie . 

Radny Krzysztof Bandurowicz: 

mówił,  że też jest za tym aby dom kultury powstał jak najszybciej. A co się stanie jak w tej 

kadencji znajdziemy tylko dobry teren i zrobimy opracowanie dokumentacji, a sam budynek 

fizycznie powstanie w następnej kadencji jeżeli będzie to z korzyścią dla wszystkich. 

Radny Bogdan Walczak : 

mówił, że tu nie ma kłótni tu jest wyrażanie swojej opinii, a że ktoś to tak odbiera to jego 

problem. Dyskusja na komisji była dosyć gorąca i ona przeniosła się tutaj. 
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Ekonomia i ekonomika nie polegają tylko na gromadzeniu środków. Więc jeżeli ktoś wyraża 

zdanie , że lepiej aby te środki leżały … 

Konsultacje są niezbędne tylko nie internetowe , bo internetowe mieliśmy niedawno a do dziś 

ludzie mówią , że na wybory szli zamiast do centrum to na Targową. 

Mam pytanie : jak została skonsumowana  nasza uchwała  o sterylizacji  i kastracji kotów ? 

Przewodniczący rady przypomniał, że jest to debata nad projektem budżetu więc co to ma 

do rzeczy? 

Radny Bogdan Walczak : 

to  się ma do rzeczy z obecnym budżetem, to są zaplanowane środki, a jak to zostało 

wykorzystane w tym roku? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa: 

jak będziemy dyskutować nad sprawozdaniem z wykonania budżetu za ten rok, to 

przekażemy dane. Projekt budżetu jest szacunkowy i stąd ta kwota zakładająca wydatki. Nie 

koniecznie środki te muszą być wykorzystane, ale ustawa zobowiązuje nas do uwzględnienia 

ich w budżecie. 

Burmistrz Strykowa mówił dalej: 

od kiedy jestem burmistrzem nie dzielę radnych na moich i opozycję. Proszę spojrzeć na 

budżety w poszczególnych latach, a były takie czasy , że ten radny , który nie należał do 

ekipy rządzącej był karany tym , że u niego żadnych inwestycji się nie robiło. Chcę 

współpracować ze wszystkimi radnymi. 

Radny Krzysztof Bandurowicz : 

Co będzie jak wykreślimy z budżetu tą pozycję ,,dokumentacja  na dom kultury w Strykowie 

ˮ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa: 

dyskutowaliśmy na temat budowy domu kultury w Strykowie .Ta kwota na opracowanie 

dokumentacji technicznej jest w budżecie zarezerwowana na ten rok. To nie oznacza , że w 

miesiącu styczniu nie wyniknie potrzeba - jeżeli uznacie to za słuszne - zmiany lokalizacji , 

która będzie wymagała zmiany do planu. I te środki wtedy mamy do wykorzystania. Jeżeli je 

dzisiaj wycofamy to będziemy się głowić skąd je wziąć. 

Radna Anna Ślęzak: 

mówiła, że nie było żadnego wniosku na żadnej z komisji o wycofanie tej kwoty  i 

przeznaczenie na coś innego. Nikt takiego wniosku nie stawiał. 

Radny Andrzej Janeczko : 

mówił , że po kilku komisjach  doskonale zdaje sobie sprawę gdzie jest ustawiony. Jeżeli jest 

15 radnych z czego 6 radnych nie jest z komitetu Burmistrza to zwyczajowo  powinno dać się 

stanowisko wiceprzewodniczącego jednemu z tej szóstki. Taka jest kultura polityczna. W 

komisjach też nikt z nas nie ma żadnej funkcji. 

Ta kwota 5 tys. na psy to na co jest? Na jednego psa? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa: 

w opinii RIO zwrócono nam uwagę , że na adopcję psa przebywającego w ośrodku , ten kto 

zdecyduje się adoptować psa otrzymuje 1 tys. zł. Szacujemy , że 5 psów znajdzie  chętnych 

do adopcji. 

Radny Bogdan Walczak: 

3 miesiące  temu nie pojechałem dlatego do Głowna , że zaoszczędziłem 60 zł tylko dlatego  

aby udowodnić , że tam jest dotacja do sterylizacji. W Głownie, które ma mniejsze dochody 

na jednego mieszkańca jak u nas  i tam jest dotacja do sterylizacji kota i psa. I dlatego 

pojechałem tam żeby przywieźć do Strykowa ten dowód. W Strykowie zapłaciłbym 120 zł a 

tam zapłaciłem 60 zł ponieważ  tam weterynaria otrzymuje dotację. RIO za wiele  narzuca dla 

gmin.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa: 
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to nie RIO narzuca, to ustawa zobowiązuje gminy do tego typu wydatków. Natomiast RIO 

poddaje pod wątpliwość czy zgodnie z przepisami dokonujemy adopcji ale nie wyrażają 

opinii , że to jest niezgodne z przepisami. 

Przewodniczący rady Paweł Kasica: 

mówił, że dla niego najważniejszą rzeczą są w tym budżecie dochody ale również wydatki 

majątkowe stanowiące 29,9%. 

Odnośnie domu kultury- jeśli powstanie pomysł przeniesienia lokalizacji, to proszę  wziąć 

pod rozwagę jedną rzecz: zapisy w studium i plan zagospodarowania przestrzennego. 

Radny Bogdan Walczak: 

mówił, że będzie głosował za tym budżetem tylko z tego względu, że znalazła się w nim 

ulica, która jest ulicą polną prawie w centrum miasta. Tylko dlatego żeby ci ludzie tam 

mieszkający mogli swobodnie przejechać, będę głosował za. 

 

 głosowanie nad projektem uchwały budżetowej, 

 

Przewodniczący rady Paweł Kasica po zakończeniu debaty nad projektem budżetu na 2015 

rok zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu na 2015 

rok wraz z autopoprawkami , które  był prezentowane przez Panią Barbarę Walak 

Skarbnika Gminy Stryków na posiedzeniach komisji rady. 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawkami :  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa po głosowaniu podziękował wszystkim 

radnym za zaangażowanie w dyskusję m.in. nad potrzebą budowy domu kultury oraz za 

przyjęcie budżetu na 2015 rok. 

O godz. 11.15 Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach do godz. 11.20. 

Wznowienie obrad po przerwie: 

 

 Ad. 7 Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie zmian budżetu  i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 

rok, 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków szczegółowo przedstawiła projekt 

uchwały, który zawiera: 

- dokonanie zmian w planie dochodów budżetu Gminy Stryków na 2014 rok polegających na 

zwiększeniu dochodów w zakresie zadań własnych o kwotę 419.808,00 zł  zgodnie z 

załącznikiem Nr 1 do niniejszej uchwały. 

- dokonanie zmian w planie wydatków budżetu Gminy Stryków na 2014 rok polegających na 

przesunięciu środków inwestycyjnych w grupach w ramach działu  zgodnie z załącznikiem Nr 

2 do niniejszej uchwały. 

Powstały deficyt budżetu w kwocie 2.146.687,03 zł proponuje się sfinansować wolnymi 

środkami stanowiącymi nadwyżkę środków pieniężnych na rachunku bieżącym gminy, w tym 

wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek długoterminowych z lat ubiegłych zgodnie z 

załącznikiem Nr 3 do niniejszej uchwały. 

Autopoprawka  do § 4, który otrzymuje brzmienie: 

,,W związku z zapisami § 1 dokonuje się zmian w planie przychodów polegających na 

zmniejszeniu o kwotę 419.808,00 zł wolnych środków stanowiących nadwyżkę środków 
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pieniężnych na rachunku bieżącym gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i 

pożyczek długoterminowych z lat ubiegłych zgodnie z załącznikiem Nr 3 do niniejszej 

uchwały ˮ.  

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką :  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

 

b) w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej  na  lata 2014 -  

2022, 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków poinformowała , że projekt uchwały 

zawiera propozycję aktualizacji strony dochodowej i wydatkowej w związku z podjęciem 

wcześniejszej uchwały , jednocześnie proponuje  się wprowadzenie autopoprawek w 

przekazanym projekcie uchwały w związku  z otrzymaniem wyjaśnień w sprawie jednolitego 

klasyfikowania zarówno dochodów jak i wydatków zawartych w WPF , a informacja ta 

dotarła z RIO  już po wysłaniu materiałów na dzisiejszą sesję rady. 

W związku z powyższym w zał. Nr 1 do uchwały: 

 w poz. 1.1.5  zamiast  dotychczasowej kwoty wpisać kwotę 5.159.505,16 zł, 

w poz. 12. 3 5  zamiast  dotychczasowej kwoty wpisać kwotę 319.579,93 zł i tę samą kwotę 

powtórzyć w poz. 12. 3.2. 

w poz. 12.3.1 wpisać kwotę 288.974,57 zł  

w poz. 12.4.1 wpisać kwotę  639.679,72 zł zł  

Głosowanie nad autopoprawkami: 

 13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawkami :  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

 

 

c) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2014, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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d) zmieniającej uchwałę Nr XIV/98/2011 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

28 września 2011 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych 

należności, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Andrzej Janeczko poprosił o wyjaśnienie czego dotyczy konkretnie projekt uchwały. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wyjaśniła , że w związku ze zmianą 

nazwiska Pani , która jest inkasentem konieczne jest podjęcie uchwały  zmieniającej. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów wstrzymujących się  

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w obrębie S-2 

miasta Strykowa,  stanowiącej własność Gminy Stryków, 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów wstrzymujących się  

 

g) w sprawie zaopiniowania propozycji planu aglomeracji ,, Stryków ˮ, 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa zgłosił wniosek o wycofanie z porządku 

obrad III sesji Rady Miejskiej w Strykowie w/w projektu uchwały. 
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Uzasadnienie: w związku z informacją , która nadeszła w ostatniej chwili, a projekt uchwały 

został wysłany radnym wcześniej, mamy wątpliwości co do niektórych zapisów tej uchwały , 

które kłócą się niejako z naszymi pomysłami na przyszłość w sprawie składania wniosków o 

dotacje unijne. Po konsultacji z Urzędem Marszałkowskim wnosimy o wycofanie projektu 

uchwały z porządku obrad celem jej przeanalizowania i wprowadzenia zmian, które nie będą 

blokowały nam drogi do występowania o środki unijne na kanalizację.  

Głosowanie nad wnioskiem o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie 

zaopiniowania propozycji planu aglomeracji ,, Stryków ˮ: 

  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów wstrzymujących się  

 

h) w sprawie zaliczenia drogi w Sosnowcu Pieńkach do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenia jej przebiegu na terenie gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

 

i) w sprawie przystąpienia Gminy Stryków do Porozumienia 

międzygminnego z dnia 30 maja 2014 r. dotyczącego wprowadzenia 

specjalnej zintegrowanej oferty taryfowej Wspólny Bilet Aglomeracyjny, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos wstrzymujący się 

 

 

j) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

W związku z rozpoczęciem nowej kadencji rada ma obowiązek podjąć uchwałę w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza. Wynagrodzenie proponowane nie zmienia się w 

stosunku do  ustalonego poprzednią uchwałą. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał: 

Czy to jest wynagrodzenie na całą kadencję czy na poszczególne lata, czy to są kwoty netto 

czy brutto, czy Burmistrz otrzymuje tzw. trzynastkę  czy czternastkę i ile otrzymuje 

faktycznie ,, na rękę ˮ? 
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Odpowiedzi udzieliła Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków : 

wynagrodzenie dla Burmistrza ustalane jest na okres kadencji, w uchwale są podane kwoty 

brutto, Burmistrz ma prawo do dodatkowego wynagrodzenia rocznego natomiast czternastych 

pensji w Urzędzie nie ma. Od kwoty brutto należy odjąć ok. 31%  i to  będzie stanowiło 

kwotę wynagrodzenia  netto. 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

 

 

Ad. 8 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Bogdan Walczak: 

kiedy będzie gotowa koncepcja organizacji ruchu w Strykowie ? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że zależne to jest od uzgodnień Generalnej 

Dyrekcji Dróg. 

Radny Andrzej Janeczko: 

 czy w tej koncepcji znajdzie się też skrzyżowanie w Dobrej z drogą w kierunku 

Michałówka? 

Mieszkańcy proszą aby zrobić tam nawet prowizoryczne oświetlenie ponieważ jest to 

skrzyżowanie niebezpieczne. Zbierane są podpisy mieszkańców trzech wsi Michałówka , 

Imielnika i Dobieszkowa w tej sprawie  założenia oświetlenia. 

 przekazuję wniosek 2 mieszkańców Strykowa a dotyczący połączenia pociągiem 

aglomeracyjnym, według których wyjazd pociągu ze Strykowa powinien być ok. 

12.30  po to aby móc zdążyć na 14.00 do pracy na drugą zmianę do Łodzi , a ci którzy 

kończą  pracę w Łodzi  o godz. 10.00 wieczorem chcieliby aby ostatni pociąg z Łodzi 

wyjeżdżał ok. 23.00. Brak też jest połączeń między 18.00 a 21.00 , a poranny pociąg 

mógłby wyjeżdżać ze Strykowa wcześniej o godz. 4.40 bo inaczej ludzie nie zdążają 

do pracy.  

 proszę o zainstalowanie zegara na sali obrad , również na budynku Urzędu a 

dodatkowo o godz. 12.00 mógłby być grany hejnał skomponowany dla Strykowa. 

 proszę o naprawę dziur w drodze w Sosnowcu Pieńkach. 

 Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa: 

 zegar na sali obrad już możemy zaakceptować, odnośnie zegara na budynku i hejnału 

proszę przedyskutować ten temat na posiedzeniach komisji, 

 kolej została uruchomiona , będą spływały wnioski co do częstotliwości kursowania i 

wtedy zwrócimy się do zarządcy kolei z prośbą o regulację godzin , zamieścimy 

również na naszej stronie internetowej informację , że można składać uwagi w tej 

sprawie, 

 proszę żeby w sprawie skrzyżowania mieszkańcy złożyli wniosek z tymi zebranymi 

podpisami i my wtedy wystąpimy z wnioskiem do zarządcy drogi.  

Radny Jarosław Włodarczyk złożył wniosek w sprawie naprawy zjazdu z drogi Nr 14 w ul. 

Kolejową w Bratoszewicach, powstają tam zadolenia.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa: 

Zwrócił się do  radnego aby złożył w tej sprawie wniosku do Komisji Uchwał i wniosków 

celem rozpoczęcia dalszej procedury w tej sprawie . 

Radny Jarosław Włodarczyk: 
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W pasie drogi powiatowej biegnącej przez Wolę Błędową 5012 E stoi od dawna kontener- 

proszę o usuniecie go. 

Radny zgłosił wniosek aby zimą dokładniej odśnieżać drogi. 

 

Ad. 9 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pan Grzegorz Kuna radny Rady Powiatu Zgierskiego i jednocześnie sołtys sołectwa 

Sosnowiec Pieńki  pogratulował Burmistrzowi i Radzie Miejskiej w Strykowie przyjętego 

budżetu na 2015 rok i podkreślił dla zobrazowania skali jakimi środkami dysponuje Gmina 

Stryków, że jest to 60%  budżetu jakim dysponuje Powiat Zgierski. 

Pan Kuna wyraził swoje zaniepokojenie faktem, że środki na promocje Gminy zostały 

zabezpieczone tylko w kwocie 170.000 zł a w roku 2014  były na poziomie 350.000 zł. 

Zdaniem radnego gmina Stryków ma właśnie teraz swoje ,, 5 minut ˮ i powinna wykorzystać 

to intensywnie również poprzez promocję. 

Pan Grzegorz Kuna zwrócił się do Burmistrza z następującymi  sprawami:  

 gmina finansuje przedszkola niepubliczne i bardzo dobrze , że takie przedszkola 

powstają. Założenia tych przedszkoli są takie ponieważ dużo rodziców pracuje  to  

mają możliwość pozostawiania  dziecka pod opieką w czasie pracy. Dziwi mnie 

jednak fakt, że Przedszkole Sióstr Służebniczek ma zamknięte przedszkole od 22 

grudnia do 7 stycznia 2015 r. Tak się składa, że wielu rodziców pracuje i nie wszyscy 

mają możliwość pozostawienia swoich dzieci pod opieką dziadków. Z tegorocznego 

budżetu wynika, że płacimy co miesiąc 1/12 , nie wiem jak to wygląda w okresie 

letnim czy w przerwie zimowej ale uważam, że jest to niewłaściwe.  

 czy były uzgodnienia, konsultacje  z Gminą w sprawie zamknięcia Komisariatu Policji 

w Strykowie a wprowadzenia dyżurów ? Przypominam , że w debacie jaka odbyła się 

w maju tego roku – a wtedy już takie plotki krążyły- Pani Komendant zapewniała, że 

jest to nieprawda, w tej chwili zostało już to wprowadzone w życie. Pytam, czy było 

to analizowane na posiedzeniu komisji , która zajmowała się bezpieczeństwem w 

starym  układzie. Na ten temat będzie się wypowiadała Rada Powiatu Zgierskiego ale 

chciałbym poznać stanowisko Pana Burmistrza w tej sprawie. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że odnośnie przedszkola nie bardzo 

mamy wpływ na to że przedszkole jest zamknięte w okresie świątecznym ale zwrócimy 

uwagę na ten problem. 

Jeśli chodzi o funkcjonowanie Komisariatu,  tak jak w innych przypadkach zostaliśmy tylko  

poinformowani przez Panią Komendant o zmianach jakie mają nastąpić ze względu na brak 

środków w policji. 

Radny Grzegorz Kozłowski mówił o tym , że w okresie przedświątecznym trzy radiowozy 

na ul. Stryjkowskiego, Łukasińskiego ,, łapały ˮ  przechodzących ludzi  przez ulicę nie po 

pasach. Jest to chyba przegięcie, samochody po mieście poruszają się wolno. Może te 

radiowozy da Pani Komendant w inne bardziej potrzebne miejsce. 

Pani Bożena Sobierajska Sołtys wsi Rokitnica mówiła o tym , że piaskarka przejechała 

przez wieś nie posypując drogi. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wacław Walak Dyrektor ZGKiM w Strykowie i przyznał, że wie 

o tej sytuacji. Nowa piaskarka była testowana , należało dopracować jej funkcjonowanie . Pan 

Dyrektor przeprosił za zaistniałą sytuację i oświadczył, że nie  powinno być już takich 

zdarzeń.  

Radny Damian Drzewiecki pytał  co jest za  przystanek na ul. Ogrodniczej w 

Bratoszewicach? 
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Pani Grażyna Popczyńska poinformowała, że od 1 stycznia 2015 r. rozszerza się 

komunikacja gminna, tworzą się dodatkowe linie i m.in. gminny bus będzie przejeżdżał przez 

Rokitnicę i Bratoszewice ul. Ogrodniczą. Dlatego pojawiły się przystanki z logo gminy . 

Pani Bożena Sobierajska Sołtys wsi Rokitnica pytała czy przejazdy będą odpłatne. 

Pani Grażyna Popczyńska poinformowała, że jest to komunikacja nieodpłatna. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

W związku z ruchem pojazdów i pojawiającymi się przystankami pewna grupa osób zwróciła 

uwagę na to, że  wysiadając z takiego busa czują się zagrożeni z tego względu, że 

zatrzymujące się busy nie są oznakowane, a nadjeżdżający za nim nie reagują na 

zatrzymujący się pojazd bo skąd mają wiedzieć , że bus przewozi pasażerów. Gmina powinna 

zwrócić uwagę aby busy były oznakowane. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że przy podpisywaniu umowy zwrócona zostanie 

uwaga przewoźnikowi o prawidłowym oznakowaniu busa. 

Radny Jarosław Włodarczyk w imieniu wspólnoty mieszkaniowej w Woli Błędowej zgłosił 

, że źle funkcjonuje oczyszczalnia ścieków. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że do tej pory nikt nie zgłaszał awarii. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał  z kim uzgadniana jest lokalizacja kontenerów na odzież 

używaną, które są postawione w różnych miejscach przy drogach. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że jest to uzgadniane z zarządcą drogi – przy  

drogach gminnych zgodę wydaje Urząd , jest to odpłatne związane z zajęciem pasa 

drogowego drogi publicznej. Przy drogach powiatowych  zgodę wydaje Starostwo 

Powiatowe.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie udzielił głosu Panu Witoldowi 

Kosmowskiemu Naczelnikowi Wydziału Promocji  i jednocześnie radnemu Rady 

Powiatu Zgierskiego. 

Pan Kosmowski złożył życzenia noworoczne wszystkim obecnym. 

W związku z zamiarem podjęcia nowego zatrudnienia  Pan Witold Kosmowski podziękował 

za dotychczasową współpracę Burmistrzowi i radzie i zapewnił , że będzie kontynuował pracę 

na rzecz Gminy Stryków jako radny powiatowy. 

 

Ad. 10 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica złożył wniosek do 

Komisji Uchwał i Wniosków  w sprawie rozważenia możliwości zakupu urządzeń 

elektronicznych w celu usprawnienia pracy radnym. 

 

Przewodnicząca  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na III sesji RM radna Anna Ślęzak 

odczytała wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 29 grudnia 2014 roku:  

1. Wystąpić  do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o naprawę odcinka drogi powiatowej 

w Bratoszewicach na skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą krajową Nr 14 

( wnioskodawca radny Jarosław Włodarczyk). 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 
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2. Rozważyć  możliwość zakupu urządzeń elektronicznych do przesyłania materiałów 

radnym na posiedzenia komisji i sesje ( wnioskodawca Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica ) . 

Głosowanie wniosku: 12 głosów za 

0 głosów przeciw 

1  głos wstrzymujący się, 

 

 

3. Wystąpić  do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o odśnieżanie dróg powiatowych na 

terenie Gminy Stryków( wnioskodawca radny Jarosław Włodarczyk). 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu KU i W : 

Głosowanie: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa przekazała informację dot. 

terminów obioru odpadów komunalnych na miesiąc styczeń i luty 2015 r. 

Dla radnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli przygotowane zostały celem 

rozpowszechnienia we wsiach i mieście harmonogramy, które będą obowiązywały w styczniu 

i lutym w ramach przedłużonej umowy z firmą  dotychczas odbierająca odpady. W lutym b.r. 

odbędzie się przetarg, w ramach którego zostanie wyłoniona firma świadcząca usługi odbioru 

odpadów  w roku 2015 na terenie Gminy Stryków. 

 

Ad. 11 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad III sesji Rady Miejskiej w Strykowie prowadzący 

obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.45 dokonał zamknięcia 

sesji. 

 

Protokołowała: 

Z. Kubiak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 

 

 

 


